



Wakala Investment Deposit (AED Onshore/ USD Offshore) Special Terms and Conditions¹

وديعة الوكالة الإستثمارية (بدرهم الإمارات / بالدولار الأمريكي الاوفشور) أحكام وشروط خاصة¹

Early Liquidation (redemption of deposit prior to 5 year wakala investment period):

غرامة الاسترداد المبكر (الاسترداد المبكر لوديعة الوكالة الإستثمارية لمدة ٥ سنوات):

Early Liquidation Tenure	Reduction in Expected Profit
Liquidated in less than 1 year	No profit will be paid
Liquidated from 1 year up to less than 2 years	Expected profit for the period starting from commencement and ending on the early liquidation date: 0.50% p.a.
Liquidated from 2 years up to less than 3 years	Expected profit for the period starting from commencement and ending on the early liquidation date: 0.75% p.a.
Liquidated from 3 years up to less than 4 years	Expected profit for the period starting from commencement and ending on the early liquidation date: 1.50% p.a.
Liquidated from 4 years up to less than 5 years	Expected profit for the period starting from commencement and ending on the early liquidation date: 2.00% p.a.

نسبة الربحية المطبقة	مدة الاسترداد المبكر
لا تدفع أرباح	الإسترداد خلال أقل من سنة
تطبق أرباح بنسبة ٠.٥٠٪ سنوياً على إجمالي عدد الأيام التي تم الإحتفاظ خلالها بوديعة الوكالة.	الإسترداد بعد سنة وأقل من سنتين
تطبق أرباح بنسبة ٠.٧٥٪ سنوياً على إجمالي عدد الأيام التي تم الإحتفاظ خلالها بوديعة الوكالة.	الإسترداد بعد سنتين وأقل من ثلاث سنوات
تطبق أرباح بنسبة ١.٥٠٪ سنوياً على إجمالي عدد الأيام التي تم الإحتفاظ خلالها بوديعة الوكالة.	الإسترداد بعد ثلاث سنوات وأقل من أربع سنوات
تطبق أرباح بنسبة ٢.٠٠٪ سنوياً على إجمالي عدد الأيام التي تم الإحتفاظ خلالها بوديعة الوكالة.	إسترداد بعد أربع سنوات وأقل من خمس سنوات

ADCB Offshore Banking – Jersey Branch is a registered business name of Abu Dhabi Commercial Bank PJSC, Jersey Branch ("ADCB Jersey"), which is regulated by the Jersey Financial Services Commission. Its principal place of business in Jersey is 27 Hill Street, St Helier, JE2 4UA. The registered head office of Abu Dhabi Commercial Bank is at Abu Dhabi Commercial Bank Head Office Building, Sheikh Zayed Street, Plot C-33, Sector E-11, P.O. Box 939, Abu Dhabi, U.A.E. Abu Dhabi Commercial Bank's latest financial statements may be viewed at www.adcb.com.

فرع جيرسي هو اسم تجاري مملوك لبنك أبوظبي التجاري ش.م.ع، فرع جيرسي ("بنك أبوظبي التجاري في جيرسي")، يخضع لأنظمة هيئة الخدمات المالية في جيرسي. ويقع مركز أعمالها الرئيسي في جزيرة جيرسي وعنوانها 27 Hill Street, St Helier, JE2 4UA. يقع مركز الأعمال الرئيسي لبنك أبوظبي التجاري في مبنى المركز الرئيسي لبنك أبوظبي التجاري، شارع الشيخ زايد، قطعة الأرض رقم 33-C، الحوض شرق - 11، ص. ب. 939، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة. ويمكن الإطلاع على آخر بيانات مالية لبنك أبوظبي التجاري من خلال الموقع الإلكتروني www.adcb.com.

ADCB Jersey is a participant in the Jersey Bank Depositors Compensation Scheme. The Scheme offers protection for eligible deposits of up to £50,000. The maximum total amount of compensation is capped at £100,000,000 in any 5 year period. Full details of the Scheme and banking groups covered are available on the States of Jersey website: www.gov.je/dcs, or on request.

يشترك فرع بنك أبوظبي التجاري في جيرسي في خطة تعويض المودعين في الحسابات المصرفية في جيرسي التي توفر الحماية للودائع المؤهلة حتى مبلغ ٥٠,٠٠٠ جنيه أسترليني. ويبلغ الحد الأقصى لإجمالي التعويض ١٠٠,٠٠٠,٠٠٠ جنيه أسترليني خلال أي خمس سنوات. ويمكنك الإطلاع على التفاصيل الكاملة للخطة والمجموعات المصرفية المغطاة من خلال الموقع الإلكتروني لولاية جيرسي: www.gov.je/dcs أو عند الطلب.

ADCB General Terms and Conditions for Account Operations and ADCB Jersey - Offshore Banking Terms and Conditions apply.

تطبق أحكام وشروط بنك أبوظبي التجاري العامة لتشغيل الحسابات وأحكام شروط المعاملات المصرفية الخارجية من بنك أبوظبي التجاري.

(1) In addition to the Terms and Conditions of the Wakala Deposit.

(1) بالإضافة إلى أحكام وشروط وديعة الوكالة الإستثمارية.